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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2016. április 18. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

üléséről.  

Jelen vannak:  

 Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

 Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag 

 Molnár Tibor – bizottsági tag 

 Nánási Tamás – bizottsági tag 

 Szanyi József – bizottsági tag 

 Tarjáni István - polgármester 

 Varga László- alpolgármester 

 dr. Kovács András - jegyző 

 Pomaházi Krisztina - igazgatási osztályvezető 

 Tóth Attila- Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat intézményvezető 

 Dr. Juhász Zsuzsanna- EBKE képviselő 

 Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 Dr. Csaba János - egészségügyi koordinátor 

 Tóth Tamás- ifjúsági koordinátor  

 Tamás Katalin- S.O.S. Krízis Alapítvány intézményvezető (1. napirendnél) 

 Hellenbárt László - S.O.S Krízis Alapítvány intézményvezető helyettes (1. 

napirendnél) 

 Nagy Zoltán- Menedékház Alapítvány szakmai igazgató (1. napirendnél) 
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 Kovács Mária -„Fészek” Fogyatékosok Nappali Ellátójának a vezetője  

 Kovács Lászlóné –EuropMed Kft vezető asszisztens (2. napirendnél) 

 Dr. Kovács Márton - EuropMed Kft orvos-igazgató-helyettes (2. napirendnél) 

 

Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal a bizottság 

határozatképes, az ülést 17 10 órakor megnyitja. Molnár Tibor késését előre jelezte. A kiküldött 

meghívót teszi fel szavazásra: 

A jegyzőkönyv hitelesítésére Szanyi József került felkérésre. 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 

alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

 

1) Krízishelyzetben lévő biatorbágyi családok átmeneti elhelyezéséről 

2) Beszámoló az Egészségház 2015. évi tevékenységéről 

3) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 

4) Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2015. évi tevékenységéről 

5) Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 2016.I. negyedévben, szociális 

ügyekben hozott döntésekről 

6) Beszámoló a „FÉSZEK” Fogyatékosok Nappali Ellátójának 2015. évi tevékenységéről 

7) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesülettel kötendő 2016. évi együttműködési 

megállapodásról 

8) Gólyafészek Bölcsőde szülőkkel kötendő megállapodás módosításáról 

9) A Premontrei Női Kanonokrenddel hatályos szerződés felülvizsgálatával összefüggő 

kérdésekről 

10) Az iskola-egészségügyi ellátás kérdéséről 

11) Ifjúságpolitikai koncepció és cselekvési tervének elfogadásáról és végrehajtásáról 

12) A 2016. évi nyári karbantartási ütemtervről 

13) Dr. Ágh-Bíró Zoltán kérelméről 
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14) Központi orvosi ügyelet ellátásával kapcsolatban közbeszerzési eljárás elbírálásáról (zárt 

ülés) 

15) Biatorbágyért kitüntetés adományozásáról (zárt ülés) 

16) Biatorbágy Városért - Életműdíj adományozásáról (zárt ülés) 

17) Szász Gyula egészségünkért Díj adományozásáról (zárt ülés) 

 
1) Krízishelyzetben lévő biatorbágyi családok átmeneti elhelyezéséről 

 
Bodorkos Ádám: Az előterjesztést ismertetve elmondta, hogy a feladat az Önkormányzat 
számára nem kötelező, mégis évek óta tesz nagy örömmel eleget annak. Köszönti az 
ajánlattevő S.O.S. Krízis Alapítvány és a Menedékház Alapítvány képviselőit és felkéri Őket, 
hogy mutassák be Alapítványuk munkáját a bizottságnak.  
 
Nagy Zoltán: 2005-ben alapították az Alapítványt, 2009-től folytatnak szakmai munkát. Egy 
intézményben 2 családok átmeneti otthonát tartanak fent, 2x40 fővel. Gyermekvédelmi 
intézmény, amiben családgondozók és szakdolgozók végeznek szakmai munkát, fejlesztő 
pedagógussal és egy krízisszállással nyújtanak szakmai segítséget a hozzájuk forduló 
családok részére. Elmondta, hogy jelenleg nincs együttműködési szerződés egy 
önkormányzattal sem.  
 
Tamás Katalin: Elmondta, hogy jelenleg 118 lakója van az intézménynek, amin belül duális 
családgondozást folytatnak. 
 
Bodorkos Ádám: A „B” határozati javaslatot támogatja.  
 
Tóth Attila: Az intézménye működése érinti a biatorbágyi családsegítő és gyermekjóléti 
szolgáltatást. Az anyagban lévő statisztikát kiegészítve elmondta, hogy átlagban évente egy 
család 100-120 napot vett igénybe a Sorsunk és Jövőnk Alapítványnál. A bekerülés indoka 
között volt bántalmazott család, akik esetében elég gyorsan kellett gondoskodni az 
elhelyezésről illetve voltak olyanok, akik fedél nélkülivé váltak. Az Intézmény támogatni tudja, 
hogy az Önkormányzat kössön szerződést a feladat ellátására.  
 
17:15 óra: Molnár Tibor megérkezett. A bizottság 5 fővel folytatja ülését. 
 
Nánási Tamás: A következő bizottsági ülésre a rendelkezésre állási konstrukció 
tekintetében folytasson az Önkormányzat egyeztetést az Alapítványokkal. A jelenleg még 
hatályos szerződés lényege is az, hogy amennyiben probléma merült fel egy család 
életében, az Önkormányzat jelentkezett az Alapítványnál, a család elhelyezésre került  és 
ezt követően került sor utólagos elszámolásra a gondozotti napok száma után. Hasonló 
megoldást tud elképzelni a jövőben is.    
 
Mivel hozzászólás nem volt az eredeti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
 
 
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottságának 

34/2016. (IV.18.) határozata 
 

 
Krízishelyzetben lévő biatorbágyi családok átmeneti elhelyezéséről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Krízishelyzetben lévő biatorbágyi családok átmeneti 
elhelyezéséről szóló előterjesztést és a „B” határozati javaslat elfogadását javasolja 
és felkéri a polgármestert, hogy mind a két ajánlatot adott Családok Átmeneti 
Otthona fenntartójával kezdje meg az egyeztető tárgyalásokat, mely tárgyalások 
alapja a rendelkezésre állási konstrukció legyen.  
A tárgyalások eredménye pedig kerüljön vissza a soron következő májusi ülésre. 
 
 

 
2) Beszámoló az Egészségház 2015. évi tevékenységéről 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A megküldött beszámoló szerint az Egészségházban ellátott 
betegek 56%-a mondta biatorbágyinak magát. Kérdése, hogy van-e arra vonatkozóan 
lehetőség, hogy a szakrendelésekre látogató lakosok tekintetében felmérésre kerüljön, hogy 
mely településről érkeznek? 
 
Dr. Kovács Márton: Megoldható technikailag, hogy a következő beszámoló egy ilyen jellegű 
statisztikai adatot is tartalmazzon. 
 
Nánási Tamás: Az anyagban kiemelten és hosszan foglalkoznak az intézmény 
finanszírozási hátterével. Kérdése, hogy ez azt jelenti, hogy a közeljövőben az EuropMed Kft 
valamiféle támogatásjogi kérelemmel fordul az Önkormányzathoz? 
 
Dr. Kovács Márton: Nem. 
 
Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és dr. Tálas-Tamássy Tamás javaslatát befogadva a 
módosított határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
. 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottságának 

35/2016. (IV. 18.) határozata 
 

Az Egészségház beszámolója a 2015. évi működéséről 
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága  
 

1. Megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú 
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mellékletben foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja a Biatorbágyi Egészségház 
2015. évi működéséről szóló beszámolót, azzal, hogy kéri az Egészségház 
működéséről szóló éves beszámoló a következő évtől egészüljön ki mely település 
lakossága milyen arányban veszi igénybe az Egészségházban működő 
szakrendeléseket. 
 

2. A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 
 

 
 
3)  Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról
   
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, így az eredeti javaslatot teszi fel szavazásra.  

 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának  

36/2016. (IV.18.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága elfogadásra javasolja az Önkormányzat 2015. évi költségvetésének 
végrehajtásáról szóló rendelet-tervezetet. 
 
 

4)  Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2015. évi tevékenységéről 

 Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Amikor felvetődött az egészségügyi koordinátor szerepe, 
felvetődött az is, hogy  az alapellátási munkával kapcsolatot beszámolóban ne csak az 
eddigi határozatnak megfelelő  adatok kerüljenek a bizottság elé, hanem egy írásos 
beszámolót is tartalmazna a alapellátásban dolgozó háziorvosok részéről. Ezen kívül a 
személyes válaszadás lehetősége miatt a bizottsági ülésen is vegyenek részt.  
 
Bodorkos Ádám: Dr. Tálas-Tamássy Tamás javaslatát teszi fel szavazásra, mely szerint:        

 
A jövőben az alapellátást végző orvosok tevékenységről szóló beszámoló egészüljön 
ki az orvosok által írásos beszámolóval és a beszámolók bizottsági ülésen való 
tárgyalásán személyesen is vegyenek részt. 
 
 
Szavazás: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen 

a szavazáskor) elfogadta a módosító javaslatot. 

Bodorkos Ádám: A módosított határozati javaslatot tette fel szavazásra.  

Szavazás: 
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A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és 

Szociális Bizottságának 
37/2016. (IV. 18.) határozata 

 
Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2015. évi tevékenységéről    

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága  
 

1. megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési 

szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú 

mellékletben foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja az egészségügyi 

alapellátás 2015. évi tevékenységéről szóló beszámolót, azzal, hogy az 

alapellátást végző orvosok tevékenységről szóló éves beszámolói 

egészüljenek ki a következő évtől az orvosok írásos beszámolójával és a 

beszámolók bizottsági ülésen való tárgyalásán személyesen is vegyenek részt 

az alapellátást végző háziorvosok. 

 
 

2. A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 
 

 
                                     
5)  Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 2016.I. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről   
 
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt szavazásra tette fel az eredeti  határozati 
javaslatot szavazásra.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

38/2016. (IV. 18.) határozata 
 

Beszámoló polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. I. negyedévben, szociális 
ügyekben hozott döntésekről 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. I. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről szóló beszámolót.  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és természetben 
nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. számú rendeletének 3. § (3) 
bekezdése, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 27. §, valamint 47. §-ában 
foglaltak alapján Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága a beszámolót jóváhagyja.  
 

6) Beszámoló a „FÉSZEK” Fogyatékosok Nappali Ellátójának 2015. évi 
tevékenységéről  
 
Kovács Mária: Az elmúlt évben 38 fővel kezdték meg a működést és 2016-ra 35-en 
maradtak.  Ennek oka az, hogy néhányan bentlakásos intézménybe kerültek az ellátottak 
közül. Elmondta, hogy az Intézmény arra törekszik, hogy ez a létszámcsökkenés minél 
alacsonyabb legyen, ezért idén nyílt napokat is szerveztek és felvették a sérült gyerekekkel 
foglalkozó iskolákkal a kapcsolatot. 27 fő a rehabilitációs foglalkoztatáson vesz részt. 2015. 
évben két pályázatot több mint 2 millió forintot nyertek, amiből felnőtt játszóteret alakítottak 
ki. Ezen kívül kirándulások szervezése valósult meg. 35 főből 11 fő biatorbágyi és a 
közeljövőben még 3 fő fog csatlakozni az Intézményhez.  
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt egyben tette fel a határozati javaslatot 
szavazásra.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta:   

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

39/2016. (IV. 18.) határozata 
 

Beszámoló a „Fészek” Fogyatékosok nappali Ellátójának 215. évi tevékenységéről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a „Fészek” Fogyatékosok Nappali Ellátójának 2015. évi 
tevékenységéről szóló beszámolóját. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

7)  Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesülettel kötendő 2016. évi 
együttműködési megállapodásról 
 
Bodorkos Ádám: A legutóbbi Bizottsági ülésen tett javaslat alapján Dr. Juhász Zsuzsanna 
megküldte a Városnapok programtervezetét igazítva azt a költségvetésben meghatározott 
összeghez. Mivel hozzászólás nem volt, így szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  
 

 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a bizottság levette napirendjéről az ifjúságpolitikai koncepció cselekvési 

tervének végrehajtásáról szóló előterjesztést.  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 
40/2016. (IV. 18.) határozata 

 
 

Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2016. évi programjáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú 
Egyesület 2016. évi programjáról szóló határozati javaslatot. 
 
 
8) Gólyafészek Bölcsőde szülőkkel kötendő megállapodás módosításáról  

Regős Zoltánné: A megállapodást ki kellett egészíteni azokkal az alapdolgokkal, amit a 

törvénymódosítás miatt kötelező elemként kell, megjelenjen a szerződésben. Ezen kívül a 

Dr. Vass Miklós Alapítvánnyal történő együttműködésben való részvételi lehetősséggel lett 

kiegészítve az eddigi megállapodás.  

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, így szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot.  
 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

41/2016. (IV. 18.) határozata 
 

 
       a Gólyafészek Bölcsőde szülőkkel kötendő megállapodás módosításáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
Gólyafészek Bölcsőde szülőkkel kötendő megállapodás módosításáról szóló előterjesztést. 

 
 

 
9) A Premontrei Női Kanonokrenddel hatályos szerződés felülvizsgálatával 
összefüggő kérdésekről 
 
dr. Kovács András: A javaslat arról szól, hogy a bölcsődei ellátás 2017. január 1. napjától 

megváltozó jogszabályi feltételeknek megfelelően a jelenlegi családi napközi, mint  „mini 

bölcsőde” működne a Gólyafészek Bölcsőde tagintézményeként, valamint a „Kipikopik” 

Játszóház egy alternatív napközbeni ellátását nyújthatna a Közösségi Házon belül, 

gyakorlatilag megfeleltetve a jelenlegi működésének. Ami fontos, hogy egy elvi döntés kell a 

testület részéről. Olvasható az anyagban, hogy augusztus 31-ig meg kell indítani a 

Fenntartónak a működésre vonatkozó módosítási kérelmeket, hogy az Alapító Okirat 
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módosításával január 1. napjától már az új felállásban tudja folytatni működését a két 

szolgáltatás. A legfontosabb feladat az, hogy a 2x7 gyermek, aki a Manó és Manócska 

családi napköziben járt, továbbiakba is igénybe tudja venni az ellátást. Mindkét szolgáltatás 

a Bölcsőde költségvetéséből, annak tagintézményeként, illetve kiegészítő szolgáltatásként 

működne. 

Nánási Tamás: Kéri, hogy készüljön egy anyag a mini bölcsődére pontos formájának, 

kötelezettségeinek meghatározásáról, ahhoz hogy döntés születhessen. A családi napközi 

eredeti rendeltetése az volt, hogy szociális alapú intézményként működik, de itt akkor egy új 

formáról van szó. Nem tartja teljesen döntésre alkalmasnak az előterjesztésnek azt a részét, 

ami a családi napközi,  mini bölcsődévé válásáról szól. 

Tóth Attila: Kérdése, hogy a működési engedélyen a Premondtrei Női Kanonokrend 

rendelkezik, amit továbbra is fenntart csak más telephelyen és ez az új annak a kibővítése 

lenne? Az új szolgáltatás bővítés lenne-e és bírná-e az NRSZH befogadását. A befogadás 

azt jelenti, hogy állami normatívát lehívhat a működéshez, ha nem fogadható be, akkor nem 

hívhat le támogatást. 

dr. Kovács András: A Premontrei Női Kanonokrenddel már történt egyeztetés és 

gyakorlatilag már korábban is és most is kifejezték, hogy a családi napközit nem kívánják 

működtetni, csak abban az esetben folytatják a szolgáltatást, ha az Önkormányzat továbbra 

is fenntartja együttműködését velük. De Biatorbágynak nem érdeke, hogy a szolgáltatás 

Zsámbékra költözzön. A mini bölcsődével kapcsolatban elmondta, hogy január 1-től 

szakirányú végzettségű dolgozó foglalkozhat a gyermekekkel, ami a jelenlegi fenntartónak 

problémát jelent, hisz nem rendelkezik szakképesített dolgozókkal. A mini bölcsőde 

szakmailag a bölcsődei intézményhez hasonlóan, de kisebb létszám és egyszerűbb tárgyi és 

személyi működtetés mellett látja el feladatát, ami önálló intézményként vagy a már meglévő 

bölcsődénk tagintézményeként működne. Azért javasolják ezt a megoldást, mert a bölcsőde 

minden működési feltételnek meg tud felelni. Amennyiben más javaslat érkezik, akkor azt 

dolgozzák ki.  

Czuczor Orsolya: A Játszóház és a családi napközi működéséhez minden évben 

hozzájárult az Önkormányzat. Ami különbség van a finanszírozás között, az az egyházi és 

állami finanszírozás, ami nem számottevő többletköltséget fog okozni az Önkormányzatnak.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Leegyszerűsítve elmondta, hogy a családi napközi helyett 

preferálja a mini bölcsődék kiterjesztését, mivel bővíteni szándékozza a bölcsődei ellátást és 

véleménye szerint ezen a nyomom kellene az önkormányzatnak mennie.  

Nánási Tamás: Visszavonta javaslatát. 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és szavazásra teszi fel a 

„B” határozati javaslatot.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 
Szociális Bizottságának 

 
42/2016. (IV.18.) határozata 

 
 

A Premontrei Női Kanonokrenddel hatályos szerződés felülvizsgálatával 
összefüggő kérdésekről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Premontrei Női Kanonokrenddel hatályos szerződés 
felülvizsgálatával összefüggő kérdésekről a szóló előterjesztést és a „B” határozati 
javaslat elfogadását javasolja, mely szerint: 
 
A képviselő-testület 

1. átveszi a fenntartói jogot a Premontrei Női Kanonokrendtől a „Kipikopik” 
Játszóház tekintetében és a Gólyafészek Bölcsőde kiegészítő 
tevékenységéhez csatolva napközbeni gyermekfelügyelet keretén belül 
fogadja a gyermekeket 2017. január 1. napjától.  

2. a Mester utca 2. szám alatti ingatlanában 2017. január 1. napjától 2 
csoportszobával mini bölcsődét kíván működtetni a Gólyafészek Bölcsőde 
tagintézményeként 2017. január 1. napjától.  

3. felkéri a polgármester a működéshez szükséges eljárások megindításához. 
4. felkéri a polgármestert a Premontrei Női Kanonokrenddel hatályban lévő 2011. 

április 7. napján kelt ellátási szerződés és haszonkölcsön szerződés 
előterjesztés szerinti módosításának előkészítésére.  

 
 
 

10)  Az iskola-egészségügyi ellátás kérdéséről 
 

                              
Dr. Csaba János: Elég gyerek van ahhoz, hogy egy iskolaorvos lássa el az ifjúsági- iskola 

egészségügyi feladatokat. 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Nagyon szívesen ellátná és a jövőben is az iskolaorvosi 

feladatokat, ugyanabban a formában vállalná, ahogy jelenleg is. A „C” határozati javaslat 

elfogadását javasolja. Javasolja, hogy ha pályáztat az Önkormányzat, akkor szeretné, ha 

továbbra is a torbágyi iskolákban elláthatná a feladatát.  

Czuczor Orsolya: Ez egy a költségvetésben nem tervezett új feladat és az Egészséges 

Biatorbágyért Program keret sajnálatos módon már a költségvetés elfogadásakor elfogyott, 

emiatt erre az új feladatra forrást kell találni.  

Dr. Csaba János: Egyeztetéseket kezdeményezne a gyermekorvosokkal és javasolja a 

napirend levételét.  

Bodorkos Ádám: Dr. Csaba János javaslatát teszi fel szavazásra.  
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Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a bizottság a napirend levétele mellett döntött.  

A bizottság felkéri Dr. Csaba János egészségügyi koordinátort, hogy folytasson le 

újabb egyeztető tárgyalásokat a gyermekorvosokkal. 

 
11) Ifjúságpolitikai koncepció és cselekvési tervének elfogadásáról és végrehajtásáról 
 

                              
Tóth Tamás: A koncepció 2014. év végén végleges formájában került a bizottságok és a 

testület elé. Annak a kérésnek eleget téve, hogy a cselekvési terv kerüljön kidolgozásra 

került, ami nem lett egy éve elfogadva és emiatt a határidőket kellett korrigálni. Az Oktatási 

Bizottság tárgyalta, egy-két észrevétel történt részükről, ilyen volt a hely kialakításnak és 

megvalósításnak, tervezésnél a cselekvési tervben még csak a számba vehető helyek 

felkutatása és a feltárása valósuljon meg. Az ottani javaslat alapján a kiválasztást, kijelölést 

és a tervezést is már ebben az évben mint célt jelölhetnék meg. Ezen kívül a kiküldött 

anyagban a dátumok rosszul szerepelnek. Az anyag a 2016-2017-es évről szól.   

Bodorkos Ádám: Javasolja, hogy a közlekedési résznél az éjszakai buszjáratról való 

egyeztetések idén kezdődjenek meg. 

Czuczor Orsolya: A cselekvési terv végén olvasható, hogy a színnel jelzett feladatok 3 millió 

forintból valósíthatók meg. Ez a költségvetéshez képest többletfeladat, tehát a költségvetés 

tartalék keretéből át kellene csoportosítani a működés megkezdésének elindítása miatt a 

normál költségvetésbe. javaslom, hogy a következő határozat szülessen: A költségvetés 

cselekvési tervének a 3 millió forintos tartalékösszegének a felhasználását javasolja a 

bizottság engedélyezni az önkormányzat költségvetésébe. 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A cselekvési tervben szerepel, hogy a Szabadság úti 8. alól 

költözzön el az egészségügyi ellátás és ott valósuljon meg az ifjúsági ház kialakítása. 
Egyeztetés az egészségügyi koordinátorral, határidő 2016. Javasolja, hogy próbáljanak 
abban gondolkozni, hogy az ingatlan egészségügyi feladatot fog a jövőben is ellátni. Bián 
egy új rendelőt kellene   építeni, mert ami van az használhatatlan. Erre már vannak 
körvonalazódó elképzelések. Ha valaki mond egy megfelelő alternatív dolgot a felmerült 
helyzet megoldására, akkor leszáll erről a témáról, de addig nem, amíg alternatív megoldást 
nem hall. Nem beszélve a határidőről. 2016. évben sor kerül egy koncepció kialakítására, a 
biai alapellátási decentrum tekintetében. A variációkból, amit itt felvázolt illetve amiről  az 
egészségügyi vonatkozásban beszéltek, ebből egy kiutat lát, ha hall valami abszolút reális 
alternatív megoldást. Jelen pillanatban nem tud olyan megoldást , ami megfelel a bővítendő 
alapellátási profiloknak. A jelenlegit még bővíteni szeretnék és az megfelelő korszerű 
körülmények között elhelyezhető lenne. Úgy, hogy megfeleljenek a decentralitásnak az 
elvének, ami azt jelenti, hogy az alapellátást lehetőleg minél inkább a lakossághoz közel 
helyezzék el.  

Tóth Tamás: A helyi közlekedési koncepció alatt van egy, hogy a közösségi közlekedésnek 
a kiszélesítése, és tárgyalás szolgáltatókkal, illetve magán cégek megkeresése és 
tárgyalások indítása, előkészítése. Tehát maga az a tárgyalási fázis az benne van ebben a 
tervben, hogy az induljon el, és akkor vizsgáljuk meg azt, hogy milyen lehetőségek vannak 
.A Szabadság út 8, szám alatti ingatlan tekintetében egy egyeztetés lenne, hogy megnézzék 
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hogy van-e reális esély a javaslatra vagy máshol kerüljön kialakításra, Illetve hogy mik a 
tervek.   

Nánási Tamás: Kellene a bizottságnak hozni egy olyan formai határozatot is, amiben 
visszavonja azt a korábbi határozatát, amelyik az ifjúsági koncepciót és cselekvési tervet 
hozzákapcsolta a szolgáltatástervezési koncepcióhoz, hogy csak akkor kíván vele 
foglalkozni, amikor, vagy annak a keretében, vagy az után, már most pontosan nem tudom, 
a lényeg az, hogy ugye ez külön pályán halad, a családsegítő szolgálat foglalkozik vele. Ezt 
a határozatot vissza kell vonni, hogy mielőbb elfogadják az ifjúsági koncepciót és cselekvési 
tervet. A helykijelölésre tett javaslata a Hotel Pontis mellett lévő, volt vasútállomási épületre 
vonatkozik. Javasolja, hogy fokozott figyelemmel vizsgálják meg mint lehetőséget, mert 
sokkal jobbnak tűnik így első látásra, mint a Szabadság út 80., mely totálisan alkalmatlan 
arra, hogy ifjúsági háznak a helyszíne legyen, már csak a lakóingatlanok közvetlen 
közelsége miatt, tehát szerintem azt le kellene venni a napirendről, azt a verziót.  

Varga László: Az egyeztető tárgyalásokat az éjszakai buszjárattal kapcsolatban már 
megkezdték  több hónappal ezelőtt. A plusz buszjárat megindításánál sok szempontot kell 
figyelembe venni, aminek a magas költsége miatt döntöttek úgy, hogy maradnak a 
hagyományos módszernél a VOLÁN-t és a MÁV-ot megkeresték, ennek lett az az 
eredménye, ami mára látható. Nem állítja, hogy hatalmas áttörés, de hogy eredménynek 
eredmény, az biztos. A buszközlekedésben az egykori 23:15 vagy 23: 20-as buszhoz képest 
egy fél órával később jön az utolsó busz, vonat esetében pedig az akkori 23:15 vagy 20-as 
Déliből induló vonat helyett, most van egy 0 óra 30-kor is. A vonatközlekedés bővítésénél 
több település csatlakozott a kezdeményezéshez, aminek az eredménye lett a + 1 és 
negyedóra. Egyetlen szépséghibája ennek a pluszszolgáltatásnak, hogy a VOLÁN 
költségvetéséhez igazolni kell nekik a többletszolgáltatás szükségességét. Az ingatlan 
ügyben nem lát kibékíthetetlen ellentétet az álláspontok között, annál is inkább, mert van egy 
olyan pontja a cselekvési tervnek, hogy az ifjúság számára önállóan használható hely 
létrehozásának, elkészítésének tervezése, közösségi tér, ifjúsági ház, ahol kulturált 
szórakozásra is van lehetőség az ifjúságnak, a számba vehető helyek felkutatása, feltárása 
és hogy ez induljon el az idén.  Ezzel kapcsolatban elmondta, hogy van egy átfogó  
tanulmány elkészülés alatt, ahol nemcsak az ifjúságnak, hanem a különböző karitatív 
szervezetek raktárainak, a tűzoltószertárnak, a nevelési tanácsadónak, és sok-sok egyéb 
olyan kisebb igénynek keresi a helyet és a megfelelő elhelyezést, aminek ez része. Ez a 
munka valójában már elindult, emiatt úgy érzi, hogy duplikálva van ez a feladat. Egyfelől 
induljon el ez a munka, ahol az ifjúságnak megfelelő ilyen, olyan, amolyan helyet keresünk, 
aztán egy másik pontban meg konkretizálva van, hogy egyébként pedig ezt az egész házat, 
ezt vegyük ki ebből a vizsgálatból, és erre külön vizsgálódjunk. Azt gondolom, hogy a 
Szabadság út 8. vizsgálata az beletartozik ebbe az egyébként generális munkába, ami 
ráadásul folyamatban van.  

dr. Kovács András:. Két napirenddel később egy fogorvosi kérelem esetében már elő is 
kerül az a kérdés, hogy hogyan tovább alapellátás, ki és hol fogja a feladatát végezni? 
Elmondta, hogy az egyik magánintézményben praxist ellátó fogorvos vissza fogja adni a 
praxist és értelem szerűen a magán ingatlanát nem fogja továbbiakban  erre a feladatra 
használni. Az élet megelőzi a kérdést és javasolja, alternatívaként az Egészségház felső 
szintjét mérjék fel arra vonatkozóan, hogy az alapellátást a jövőben ott helyezze el az 
Önkormányzat. A Szabadság út 8 szám alatti ingatlan profilban nem tisztán egészségügyi 
intézmény, mint ahogy az Egészségház sem, hisz a Nevelési Tanácsadó és az Ifjúsági Pont 
is ott működik. Nekik is helyet kell találni, abban az esetben, ha ott csak egészségügyi 
intézmény működtetése a cél.  Másrészt pedig a felújítás idejére vagy az épület lebontása 
esetére el kell, hova költöztessék azt a 4 orvost, azaz  a 2 fogorvost és a 2 házi orvost, aki 
ott van jelenleg. Tehát ez is egy elgondolás kérdése. De azt gondolja, az élet hozza a 
kérdéseket, tehát nem fogják tudni megkerülni a problémát. Véleménye szerint kell 
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foglalkozni a kérdéssel, emiatt majd Csaba doktorral szeretné egyeztetni az egészségügyi 
koncepciót.     

Tóth Attila: Nagyon örül annak, hogy a képviselő-testület döntéséből kifolyólag a „cselekvési 
terv”, mint a Családsegítő Szolgálat gyermeke egy magasabb szintre lépett és ezt a 
koncepciót illetve a cselekvési tervet most már az önkormányzat által direkt alkalmazott 
szakember képviseli, tehát mi egy picit a családsegítő részéről visszalépünk a végrehajtás 
szintjére. Nyilván a koordinációban is, meg a szakmai tapasztalatunk miatt részt veszünk 
benne, de már nem mint előterjesztők vagy a dolog irányítói, hanem inkább egy ilyen 
együttműködő és  végrehajtó szervezetként veszünk részt benne.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A Szabadság út 8. számmal kapcsolatban elmondta, hogy az 
lenne a legésszerűbb megoldás, hogy a jelenlegi rendelő egészen addig funkcionálna, amíg 
az új rendelő el nem készül. Ha ott a terepviszonyokat valaki végiggondolja, az lenne az 
ideális megoldás, hogy a rendelő az a mostani rendelőhöz képest az északi irányba, vagy 
északkeleti irányba épülne, utána azt le kell bontani, és ott egy parkolót lehet az új 
egészségügyi intézménynek kialakítani. A fogászati rendelővel kapcsolatban elmondta, hogy 
jelenleg egy új feladat az Önkormányzat részére, hogy az esetleges új kollégának egy új 
fogorvosi rendelőt kell létesíteni.  Ha arra céloznak, hogy az új egészségügyi decentrumban 
lehetne esetleg még egy fogászati rendelőt telepíteni, felhívná megint a figyelmet a 
decentralitás elvére, hogy a torbágyi betegeknek ne a biai malom mellé kelljen fogorvosi 
ellátásra járni, az sokkal célszerűbbnek tűnne, hogyha az Egészségházban lenne ott egy új 
fogorvosi rendelő, és itt lenne a két megszokott.  

Bodorkos Ádám: Úgy gondolom, hogy a decentrum egy elég komoly téma, és azért elég 
sok egyeztetést igényel, ahogy Jegyző úr is mondta. De alapvetően ez a napirend azért nem 
kifejezetten erről szól, hanem magáról a cselekvési tervről. Az Oktatási Bizottságnak a 
javaslatát befogadja és azt, hogy a tervezés is kezdődjön meg a helykialakítással. És 
Megkéri az oktatási Bizottság elnökét, hogy a javaslatát ismételje meg a szavazáshoz.  

Nánási Tamás: Javaslata szerint a 34/2015,(IV.20.) számú Egészségügyi és Szociális 
Bizottság határozatát a bizottság vonja vissza, amelyik az ifjúsági koncepciót és a cselekvési 
tervet csak a szociális szolgáltatást teljesítő koncepció benyújtását követően kívánja 
tárgyalni.  

Bodorkos Ádám: Czuczor Orsolya javaslatát, mely szerint a végrehajtáshoz szükséges 3 
millió forint kerüljön át az önkormányzat költségvetésébe, a módosító javaslatba befogadja 
és egyben teszi fel szavazásra a javaslatot. Aki ezzel egyetért, az szavaz igennel. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 
Szociális Bizottságának 

 
43/2016. (IV. 18.) határozata 

 

Az ifjúságpolitikai koncepció és cselekvési tervének elfogadásáról és 

végrehajtásáról 
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1. Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Biatorbágy Város 
Önkormányzatának ifjúságpolitikai koncepcióját és annak cselekvési tervét. 
 

2. Az Oktatási és Kulturális Bizottság módosító javaslataival egyetért, javasolja 
azok elfogadását. 
 

a) a cselekvési tervben a drog-prevenciót illetően a dátumok kerüljenek 
aktualizálásra 

b) a cselekvési tervben szereplő közösségi tér, ifjúsági ház kialakításának 
tervezése, megvalósítása ne terv, hanem döntés legyen.   
 

3. A bizottság visszavonja a 34/2015.(IV.25.) számú határozatát.  
 

4. A cselekvési terv végrehajtásához szükséges 3 millió forintos 
tartalékösszegének a felhasználását javasolja engedélyezni.  

 
 

 
12) A 2016. évi nyári karbantartási ütemtervről 

Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztést és mivel hozzászólás nem volt, szavazásra 
teszi fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás: 

A bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

 
45/2016. (IV. 18.) határozata 

A 2016. évi nyári karbantartási ütemtervről 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. 
évi nyári karbantartási ütemtervéről szóló határozati javaslatot. 

 

13) Dr. Ágh-Bíró Zoltán kérelméről 

Bodorkos Ádám: A III. számú körzet fogorvosa szeretné visszaadni a praxisát. A fogorvos 
kérelmében kérelmezni a hat hónapos felmondási időnek a rövidítését. Az előterjesztés 
szerint ez a minimum. Kérdése, hogy milyen formában módosítható a felmondási idő, ha ez 
a minimum.  

dr. Kovács András: A 6 hónapos felmondási időt akkor kell kitölteni, hogyha a praxisjogra 
nem jelöl ki senkit a fogorvos úr, illetve ha a megjelölt orvos foglalkoztatásához az 
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Önkormányzat nem járul hozzá. Abban az esetben, hogyha dr. Ágbíró Zoltán megnevez egy 
olyan orvost, aki a praxisát megvásárolná, és ahhoz az Önkormányzat hozzájárul, akkor a 6 
hónap felmondási idő alól mentesül.  Úgy tudja, hogy doktor úr nem jelölt meg ilyen személyt 
név szerint, tehát nem tud kiről dönteni a bizottság. Jelen esetben a  6 hónap  mindenképpen 
muszáj, hiszen ha pályáztatni kell, a pályáztatást le kell folytatni, amivel sok adminisztratív 
munka van.  A legfontosabb kérdés, hogy ebben a helyzetben hova kerül a fogorvosi 
rendelő?  Az előterjesztésben szereplő javaslat szerint, ami kézenfekvőnek tűnik, az az 
Egészségház felső, azaz második szintje. Gyakorlatilag minimális ráfordítással ideiglenesen 
azonnal kialakítható. Ez azonban csak ideiglenes jelleg, és a tüdőszűrőnek a helyét is 
biztosítani kell,  tehát azt gondolja, hogy nem sok időt tudnak nyerni, maximum 1 évet, mert 
jövőre a következő tüdőszűrő idejére újra problémánk lesz, hogy a tüdőszűrést hogy 
bonyolítják le. Javaslata szerint műszaki megvilágításban készüljön egy koncepcionális terv, 
hogy az Egészségház felső, második szintjén hogyan lehetne kialakítani esetleg a rendelőt, 
akár huzamosabb ideig és ezzel együtt megvizsgálni, hogy milyen lehetőségeket tartogathat 
a felső, második szint. Jelen pillanatban mind a két szárny teljesen üres, szerkezetkész 
állapotban van, gyakorlatilag raktározásra használja az EuropMed Kft és a Családsegítő 
Szolgálat. Azt gondolja, hogy vétek azt a helyszínt raktározásra használni, érdemes a 
hasznosításán gondolkodni. Csaba doktorral is egyeztetést fog kezdeményezni, hogy 
egészségügyi funkcióban mit javasol az üresen álló felső, második szintre. Véleménye 
szerint, ha valóban hosszú távra akarja az Önkormányzat megoldani az egészségügyi 
alapellátás helyzetét, ha hosszú távra akarják elhelyezni a fogorvosi rendelőt, akkor ahhoz 
komplexen kell nézni egy egész szakaszt, tehát nem lehet abban a nagy térben egy darab 
fogorvosi rendelőt kialakítani. Azt gondolja, hogy ez ügyben további egyeztetések 
szükségesek a döntéshez.  

Bodorkos Ádám: Jegyző úr javaslatát a bizottság határozati javaslatába befogadja, mely 
szerint műszaki oldalról készüljön egy koncepció az Egészségház felső szintjére nézve, 
befogadja kiegészítve azzal, hogy ne csak műszaki oldalról, hanem funkcionálisan is legyen 
körbejárva a kérdés. 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Amennyiben komplexen kerül áttekintésre az Egészségház 
második szintje, akkor javasolja, hogy plusz még egy körzeti orvosi rendelőben 
gondolkozzanak, ugyanis a lakosságszám ismeretében már ma elférne 6 körzet a városban. 
Ezen kívül az EuropMed működtetőjével is kellene egyeztetni, hogy lennének olyan funkciók, 
amik esetleg a betegek korára, állapotára nézve előnyösebb lenne, ha nem az emeleten 
kerülne elhelyezésre.  

Dr. Csaba János: Véleménye szerint is ki kellene használni az üresen álló épületrészt.  Arra 
gondolt, hogy miután ez csak viszi az önkormányzat pénzét, valamilyen pénzes területekre 
kéne kiadni, akár kínai orvoslásra, akár maszek ultrahangra, adott esetben a fogorvost is be 
lehet oda rakni.  

Bodorkos Ádám: A határozati javaslat kettes pontját módosítják olyan mértékben, hogy 
nem alakítanak ki, hanem megvizsgáljuk.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Ez a feladat sürgős. Az ellátásnak folyamatosnak kell lenni, 
emiatt az Önkormányzatnak foglalkoznia kell. Az ideiglenes jelleg egy jó kompromisszumos 
megoldás lehet.  

Bodorkos Ádám: Befogadja a javaslatot, mely szerint a kettes pont az ideiglenes szóval 
egészüljön ki.  

Dr. Csaba János: Röviden, hogy egy ilyen fogorvosi rendelő kialakítása nem egy nagy 
dolog. Gyorsan megy, ezt onnan tudja, hogy mikor fehérvári rendelőnek volt az igazgatója, 
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Mátrai utcából ki kellett telepíteni négy fogorvost. Konténerbe rakták őket. Pillanatok alatt 
ment, szóval nem 6 hónapos terminus, ha valaki rászánja magát, akkor ez működik!  

Dr. Juhász Zsuzsanna: Mivel gyors megoldás szükséges, megnézné, hogy a magán 
fogorvosi rendelőt üzemeltetők körében van-e valaki, akinek van üres helyisége, amelyben 
ideiglenesen ki lehet alakítani a rendelőt vagy esetleg bérelni lehet tőlük.  

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és a módosított határozati javaslatot tette fel szavazásra.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 
Szociális Bizottságának 

 
45/2016 .(VI.18.) határozata 

 
Dr. Ágh-Bíró Zoltán kérelméről  

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és 
elfogadásra javasolja Dr. Ágh-Bíró Zoltán kérelméről szóló határozati javaslatot az 
alábbi módosítással:  
 
 

1.  a 2012. június 27. napján kelt feladat-ellátási szerződést 6 hónapos 
felmondási idővel megszünteti. A 6 hónapos felmondási idő a kérelem 
benyújtásától - 2016. április 8. napjától- kezdődik. 

2. Készüljön az Egészségház üresen álló második szintjére egy műszaki 
koncepcióterv az egészségügyi funkció betöltését illetően, melyet egyeztetni 
kell az üzemeltető EUROPMED Kft-vel.  

3. A III. fogorvosi körzet részére ideiglenes rendelőhelyiséget alakít ki az 
Egészségház második szintjén.   

4. Az ideiglenes fogorvosi rendelő kialakításához szükséges feladatok 
elvégzésére felkéri a Hivatalt. 
 
 

                                                                                                                                                                                   

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt ülést 18 

58 órakor a nyílt ülést bezárta.  

 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Bodorkos Ádám                                                Szanyi József 
                   bizottsági elnök                                                 bizottsági tag 
 


